
- projekt - 

Protokół Nr XXIX/2017 
z obrad XXIX sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Nidzicy 
w dniu 24 lutego 2017 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 12:00, 

następnie przywitała wszystkich obecnych i zaproszonych gości. 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 11 radnych, 

co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Listy obecności  radnych  i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
Uwag do porządku obrad nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja o bezrobociu w Powiecie Nidzickim. 
6. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej PSP – współpraca z OSP. 
7. Sprawozdanie Zarządu Powiatowego OSP. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-

2025, 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, 
4) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10.  Wolne wnioski. 

 
Ad. 2. 
Protokół Nr XXVII/2017 został przyjęty jednogłośnie, natomiast protokół Nr 

XXVIII/2017 przyjęto przy 11 głosach – „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu przedstawił Starosta Grzegorz 

Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z dyrektorem kontraktu  przebudowy 

dróg 604 i 545. Obecny był na nim kierownik budowy. Na powiat spadają gromy za udostepnienie 
drogi przez Bartoszki. Ze względu na zwiększony ruch  i złe warunki atmosferyczne, droga szybko 
niszczeje. Robimy wszystko, żeby łagodzić uciążliwość przemieszczania się po niej. Jest deklaracja 
firmy, że spróbuje uczestniczyć w jej remoncie, to jest ok. 500 m na odcinku przez Bartoszki. Prace 
będą wykonane po zakończeniu budowy na drodze 604 (do końca kwietnia). Powstanie nowy 
dywanik bitumiczny o szerokości 5 m.  

p. Andrzej Bróździński zwrócił się do Pana Starosty z następującymi pytaniami: 
1) dlaczego jako właściciele drogi, już dawno tej drogi nie zrobiliśmy? Coś było zapisane w 

poprzednich latach – stwierdził. 
2) odnośnie poręczenia kredytu dla ZOZ- jak to jest, jeśli chodzi o poszczególne samorządy? 
3) kalendarz imprez – zdziwiony jest, że nie ma informacji, jako członek Komisji Oświaty.  
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Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział na pytania p. Bróździńskiego, że radni 
otrzymają kalendarz imprez do wiadomości. Ponadto nie rozumie, czy mieliśmy przygotować drogę 
przed inwestycją? Przypomniał, że bardzo zabiegaliśmy o tę inwestycję. A innej alternatywy objazdu 
nie ma. 

p. Andrzej Bróździński zaznaczył, że jest, na Napiwodę. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że widzi, iż Pan Bróździński jest wielkiej klasy 

fachowcem. Przypomniał, że wartość kosztorysowa inwestycji to 170 mln zł, a Skanska wygrała 
przetarg za określone środki. Wracając do tematu remontu, nie mogliśmy przewidzieć takich 
skutków, ponieważ przyczyniły się do nich bardzo niekorzystne warunki atmosferyczne. 
Przecierpimy trochę, a efekt po zakończeniu inwestycji będzie bardzo korzystny dla powiatu. Mamy 
ważniejsze tematy do realizacji, niż przygotowanie drogi do inwestycji. Przed nami jest m. in. 
przebudowa ul. Kościuszki.  

Odnośnie poręczenia kredytu dla ZOZ, Starosta wspominał w sprawozdaniu, że sytuacja jest 
dynamiczna. Dzisiaj w Janowie jest sesja. Prawdopodobnie radni zdecydują o poręczeniu; Nidzica- 
również. Gmina Kozłowo podejmie uchwałę intencyjną. Natomiast Gmina Janowiec Kościelny – 
Starosta informował, że jest decyzja odmowna. Wierzy jednak, że jeśli Janowiec pozostanie 
osamotniony w swojej decyzji, to w pewnym momencie zreflektuje się i przystąpi do poręczenia.  

p. Andrzej Bróździński zwrócił się z zapytaniem dotyczącym poręczenia kredytu dla ZOZ. 
Burmistrz Jacek Kosmala odpowiedział, że to Rada decyduje, a nie Burmistrz. Wszyscy radni 

są zgodni, żeby poręczyć kredyt w kwocie, o jaką wystąpił powiat. Dodał, że kondycja finansowa 
gminy jest dobra, ale są też duże zamierzenia inwestycyjne. Poręczenie gminy jest na 100% pewne. 
Trzymają kciuki, żeby udział gminy był niższy. 

 
p. Joanna Szczepkowska zwróciła się z pytaniem do Pana Starosty, czym właściciel pojazdu 

uzasadniał prośbę o umorzenie należności.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że pojazd został usunięty z drogi i trafił na parking. 

Samochód w określonym czasie trzeba odebrać, jeśli nie, to koszty rosną, czasami do niebotycznych 
kwot. Zarząd bez wyczerpania wszystkich możliwości administracyjnych nie ma podstaw do 
umorzenia. Argumentował to niemożliwością spłaty, brakiem środków. 

 
p. Krzysztof Skurczyński zapytał o poręczenie, czy Starosta prowadził rozmowy z radnymi 

gminy Janowiec Kościelny. Wspomniał, że powiat planuje inwestycje na tej gminie.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że odbył spotkanie z Panią Wójt, wcześniej 

była przedstawiana wizualizacja rozbudowy szpitala, na której obecny był także Przewodniczący 
tamtejszej Rady Gminy. Na kolejnym spotkaniu z Wójtami i Burmistrzem określone zostały 
wielkości poręczenia. Obiektywnym kluczem była liczba mieszkańców. Tam, gdzie Starosta miał 
zaproszenie, tam uczestniczył, natomiast tutaj nie było zaproszenia. Myśli, że nastąpi refleksja i 
gmina Janowiec Kościelny przystąpi do współrealizacji projektu. 

 
p. Ewa Krzyżewska prosiła o rozszerzenie informacji nt. zmienionego projektu rozbudowy 

szpitala. 
W odpowiedzi na zapytanie radnej Ewy Krzyżewskiej Starosta odpowiedział, że nastąpiła 

optymalizacja kosztów, dostosowanie projektu do nowych warunków. Ta ograniczona długość 
budynku pozwoli na zrealizowanie projektu, w ramach którego zaplanowano m. in. 28 łóżek na 
geriatrii, 34 - długoterminowych, salę operacyjną, tomograf.  

Na zapytanie p. Ewy Krzyżewskiej, w którym miejscu planowane jest poszerzenie drogi w 
Piątkach, Starosta odpowiedział, że gdy odbywa się podział nieruchomości, to wówczas następuje 
zabezpieczenie gruntów na poszerzenie drogi, z mocy prawa. 

 
p. Andrzej Bróździński stwierdził, że w Gminie Kozłowo będzie podjęta uchwała intencyjna. 

Można się z tego wycofać. 
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Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że Rada Gminy nie może obecnie podjąć wiążącej 
uchwały. Możliwości prawne jej nie pozwalają. Intencja jest dla nas czytelna. 

 
Ad. 4. 
p. Krzysztof Skurczyński zwrócił się do Pana Starosty z następującymi zapytaniami: 
1) na ostatniej Komisji Oświaty zgłoszony był wniosek o zakup ciągnika do odśnieżania 

ścieżki rowerowej. Zapytał, co z tym wnioskiem dalej będzie?  
2) przed ostatnią sesją była rozmowa, że ma powstać Biuletyn Informacyjny. Czy jest coś w 

tym kierunku robione? Pracownik ds. promocji mógłby się tym tematem zająć. 
3) 2 tygodnie temu było spotkanie z mieszkańcami Zagrzewa, na którym był Burmistrz 

Nidzicy, jego Zastępca i p. Paweł Przybyłek. Mówiono, że mieszkańcy nie mogą przejechać drogą 
Zagrzewo-Siemiątki. Burmistrz miał dać towar i sprzęt, a  podobno Pan Starosta nie dał zgody.  

 
p. Ryszard Kumelski zwrócił się z interpelacją do dyrektor ZOZ. Poinformował, mieszkańcy 

zgłaszają do niego problem z zapisami do lekarza psychiatry. Zapisywani są wszyscy pacjenci na 
jedną godzinę, nawet po 40 osób. Niektórzy mają problemy zdrowotne i są niezadowoleni, bo 
muszą długo czekać. Zapytał, czy jest możliwość, żeby mniej-więcej określać godziny przyjęć. 

 
p. Andrzej Bróździński nawiązał do posiedzenia Komisji Oświaty w dniu 21 lutego. 

Przypomniał że uczestniczył w spotkaniu w Łynie, gdzie mieszkańcy prosili o utrzymanie w zimie 
ścieżki do Łyny. Odnośnie zaś Likus sołtys prosił o informację, czy dalej będzie prowadzona 
inwestycja (droga Likusy). 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że na kwiecień Komisja Oświaty zaplanowała objazd 
wszystkich inwestycji, które zostały zrobione, są w trakcie realizacji i w planach. 

 
Ad. 5. 
Dyrektor PUP – p. Aleksandra Nowogórska przedstawiła informację o bezrobociu w Powiecie 

Nidzickim. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
p. Andrzej Bróździński stwierdził, że cieszy się ze spadku bezrobocia. Można zaoferować wyższe 

wynagrodzenie. Zapytał, ile powstało zakładów i czy zatrudnienie zostało zwiększone, czy też pozostało na tym 
samym poziomie. 

Głos oddano Burmistrzowi Nidzicy – p. Jackowi Kosmala, który poinformował, że od początku kadencji 
odwiedził bardzo wiele zakładów w Polsce. Nie ma już ani jednej wolnej działki w strefie ekonomicznej, dlatego 
czyni starania o pozyskanie nowych. Dodał, że cztery zakłady powinny być wybudowane w 2017 r. o wszystkich 
inwestycjach informuje dyrektor PUP. Nie są to potężne zakłady, zatrudnią 20-70 osób i nie płacą najniższej 
krajowej.  Sprawa bezrobocia powinna być prawie rozwiązana. W tym tygodniu podpisane zostały dokumenty o 
włączeniu gruntów Isorock do strefy ekonomicznej. Firma zyska możliwość zatrudnienia 85 pracowników. 
Nowe zakłady mają uruchomić działalność w 2018 r. Porażką jest to, że miał powstać zakład produkujący płyty 
wiórowe, który miał zatrudniać 1100 osób, ale został nam „sprzątnięty sprzed nosa”.  

 
p. Andrzej Bróździński zwrócił uwagę, że nie mówimy o czasie przyszłym, tylko o obecnym. Stwierdził, 

że jest za wizjami przedstawianymi przez Burmistrza. Jednak zakłady, które powstaną nie miały wpływu na 
spadek bezrobocia. Poprosił o informację o zakładach, które powstały w 2016 r. 

Burmistrz  stwierdził, że to nie są wizje, tylko fakty. Zakłady się budują. Ponadto istniejące zakłady, jak 
Cierniewski, Popławski, Mielczarek – rozwijają się.  

Dyrektor PUP poinformowała, że 27 osobom bezrobotnym udzielono dotacji na uruchomienie 
działalności gospodarczej. Nie wszystkie działalności rozpoczęto na terenie powiatu. Z roku na rok spada ilość 
dotacji. Jest coraz mniejsze zainteresowanie tą formą pomocy. Kolejny rok istnieją preferencyjne pożyczki – do 
80 000 zł, na 0,4 % (w Działdowskiej Agencji Rozwoju).  GUS nie podaje jeszcze danych za 2016 r. PUP uzyskał 
dane w gminach oraz Krajowym Rejestrze Sądowym. Jest bardzo dużo zawieszeń działalności oraz likwidacji. 
Dużo osób zatrudnionych jest przy budowie drogi S-7. Uruchamiane są dodatkowe linie produkcyjne w 
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istniejących zakładach. O niektórych rzeczach nie może powiedzieć, bo są tajemnicą gospodarczą. Mocno stoją 
firmy meblarskie, wzrasta w nich zatrudnienie. Wzrost o 10 % to już jest bardzo dużo. Mamy firmę, której 
właściciel jest w setce najbogatszych Polaków w Polsce. Jest zakład, który ma przedstawicielstwo w Emiratach 
Arabskich. Płyną stąd również produkty do Nowej Zelandii, czy do Chin. Powiat Nidzicki to rynek robotnika 
produkcyjnego. Potrzebujemy ślusarzy, spawaczy, szwaczek, tapicerów, robotników drogowych. W firmach 
pojawiło się dużo maszyn CNC. PUP szkolił fachowców w tej dziedzinie. Niebawem powstanie nowa ślusarnia 
i potrzeba będzie ślusarzy. Krajowy Fundusz Szkoleniowy oferuje środki na szkolenia i pracodawcy chętnie z 
nich korzystają. Rozwija się szkolenie młodocianych pracowników.  

 
p. Ryszard Kumelski cieszy się, że bezrobocie w powiecie jest coraz mniejsze. Odniósł się do wypowiedzi 

Pana Burmistrza, twierdząc, że powstawanie nowego zakładu pracy wymaga czasu. p. Bróździński pytał zaś o 
rok 2016. Zabieganie o inwestora trwa, a jeśli któryś się wycofa, trzeba rozmawiać z kolejnym. W Piątkach, dzięki 
współpracy Burmistrza i zakładu pracy zrobiono dobrą drogę dojazdową. Następną halę będzie budował 
istniejący zakład. To wynik dobrej współpracy władz z zakładami pracy. Cieszy się, że bezrobocie spada, a Nidzica 
się rozwija. 

Dyrektor PUP zaznaczyła, że demografia też ma wpływ na spadek bezrobocia. Już 600 Ukraińców 
pracuje na terenie powiatu. 

 
p. Joanna Szczepkowska zwróciła się z następującymi pytaniami: 
1) co się dzieje ze statystycznymi bezrobotnymi kobietami z niskim wykształceniem? 
2) jakie szkolenia planowane są w najbliższym roku? 
Dyrektor PUP odpowiedziała, że statystyczne bezrobotne kobiety to osoby młode, które wychowują 

dzieci oraz chętnie podejmują staże. Natomiast jeśli chodzi o szkolenia, to już jest plan przygotowany. 
Realizowane będą szkolenia indywidualne oraz bony szkoleniowe. Przy grupach był problem z naborem. PUP 
nawiązał kontakt w ramach Powera i RPO oraz firmami realizującymi szkolenia: Olsztyńskim Centrum Szkolenia 
Spawaczy BOSH dla osób powyżej 30 r.ż., Centrum Andrzej Szope z Olsztyna – dla osób do 29 r.ż., Warmińsko-
Mazurskim Zakładem Doskonalenia Zawodowego, które szkoli bezrobotnych wg potrzeb. 

 
p. Krzysztof Skurczyński zapytał, ile jest osób zarejestrowanych w PUP, które utraciły status 

bezrobotnego. 
p. A. Nowogórska odpowiedziała, że w 2016 r. utraciło status bezrobotnego 2.822 osoby z następujących 

powodów: 
1) podjęcie pracy – 48,8 %, 
2) nie stawienie się w wyznaczonym terminie – 24,6 %, 
3) uczestnictwo w programach rynku pracy – 11 %. 
 
p. Andrzej Bróździński zapytał, czy wśród 27 nowych podmiotów któryś zatrudnia 5 pracowników. 
p. A. Nowogórska zaznaczyła, że pojedyncze miejsca pracy są, ale 5 osób to sporo przy jednym roku 

funkcjonowania.  To są osoby bezrobotne, które rozpoczynają działalność. PUP robi badania i wynika z nich, że 
po 3 latach funkcjonowania jest bardzo dobrze, jeśli 30% podmiotów prosperuje. Spora grupa z tych podmiotów 
zatrudnia po 5 i więcej osób. 

 
p. Ewa Krzyżewska zaznaczyła, że w naszym powiecie są tereny rolnicze. Zapytała, czy gospodarstwa 

rolne występują o pracowników, czy mogą korzystać ze szkoleń? 
p. Nowogórska odpowiedziała, że mogą korzystać przedsiębiorcy albo pracodawcy zatrudniający do 10 

osób. Otrzymują zwrot 100% kosztów, jeśli zatrudniają powyżej 10 osób. 
 
Przewodnicząca Rady po odpowiedzi na szczegółowe odesłała radnych bezpośrednio do Dyrektor PUP 

i zamknęła dyskusję w bieżącym punkcie obrad. 
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Ad. 6) i 7) 
Komendant Powiatowy PSP – Mariusz Wilamowski przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komendy Powiatowej PSP pod kątem współpracy z Ochotniczą Strażą Pożarną.. Stanowi ona załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag odnośnie informacji nie było. 
 
Ad. 8. 1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2017.  
Uwag i pytań nie było. 
Rada, w obecności 12 radnych, stosunkiem głosów 11- „za”, 1 – „wstrzymujący się” podjęła 

uchwałę Nr XXIX/165/2017 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017, stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Nidzickiego na lata 2017-2025.  
Uwag i pytań nie było. 
Rada, w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX/166/2017 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2025, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 3) 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dotacja udzielona zostanie na 
wsparcie funkcjonowania Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli.  

Uwag i pytań nie było. 
Rada stosunkiem głosów: 7- „za”, 1 – „przeciw”, 4 – „wstrzymujące się” podjęła 

uchwałę Nr XXIX/167/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 4)  
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dotacja przeznaczona 
zostanie na organizację Konferencji pn. „Kształtowanie oferty turystycznej regionu Warmii i 
Mazur”.  

Uwag i pytań nie było. 
Rada stosunkiem głosów: 10 - „za”, 1 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się” podjęła 

uchwałę Nr XXIX/168/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział na zapytania radnego Krzysztofa Skurczyńskiego: 
1) zakup ciągnika do odśnieżania ścieżki rowerowej – wniosek zgłoszony przez p. Andrzeja 

Bróździńskiego – zrozumiał że wniosek zgłoszony został do budżetu na 2018 rok; 

p. Andrzej Bróździński potwierdził, że tak było, to był jego wniosek; 

2) odnośnie Biuletynu – Starosta stwierdził, że nie mówił   o biuletynie, tylko o tym, że na początku marca 

zamieścimy informację w gazecie o tym, co zamierzamy i co nam się udało zrealizować. Czekamy 

jeszcze na rozstrzygnięcia odnośnie poręczenia kredytu dla szpitala.  
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p. Krzysztof Skurczyński zaznaczył, że na pytanie odnośnie drogi Siemiątki- Zagrzewo prosi o 

odpowiedź na piśmie – dodatkowo. 

3) Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że temat w/w drogi zgłaszany był na poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej. Firma wykonująca roboty ma ją remontować. Pani Sołtys została przekazana informacja, że droga 
będzie naprawiona, jak tylko pozwolą na to warunki atmosferyczne. 

 
p. Krzysztof Skurczyński prosił także o odpowiedź, czy była u Starosty Pani sołtys Zagrzewa z listą 

podpisów w tej sprawie. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że wyjaśnił Pani Sołtys i p. Grudkowskiemu, który z nią był, że 

prace będą wykonane po poprawie warunków atmosferycznych.. Pani Sołtys zrozumiała, że uzupełnianie drogi 
zimą nie ma sensu.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki udzielił odpowiedzi na zapytania radnego Andrzeja Bróździńskiego: 
1) w sprawie odśnieżania ścieżki rowerowej są określone standardy. Zarząd rozważy tę kwestię; 

2)  przypomniał, że na drogę Orłowo-Likusy Nadleśnictwo Nidzica przekazało 300.000 zł, zgodnie z 

ustalonymi z darczyńcą potrzebami, zostały wykonane niezbędne prace poprawiające stan drogi. Na 

określonych odcinkach zostały rozwiązane problemy komunikacyjne. Na razie nie planowano w 

budżecie dalszych prac, ewentualnie wyrównanie drogi.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że interpelacja radnego Ryszarda Kumelskiego dotycząca 
działania Poradni, skierowana była do Dyrektor ZOZ. 

p. Anna Osłowska poprosiła, żeby, jeśli jest jakikolwiek problem, odsyłać pacjentów do niej. Dodała, że 
po lekarzy jeździła osobiście do Olsztyna, ponieważ sytuacja z ich pozyskaniem jest tragiczna. Są nowi, młodzi 
lekarze. Chwilowe zawirowania mogą wynikać z niedomówień. Zorientuje się w problemie. 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że nie będzie biegał do gabinetu Pani Dyrektor ZOZ z każdą sprawą. 
Spytał tylko, czy jest możliwość nie rejestrowania wszystkich pacjentów na jedną godzinę. Jest radnym po to, żeby 
sygnalizować tutaj sprawy. Spytał grzecznie, czy jest możliwość zorganizowania przyjęć pacjentów.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki poprosił dyrektor ZOZ o rozwiązanie tego problemu, a radnemu R. 
Kumelskiemu odpowiedział, że zostanie poinformowany o poczynionych działaniach. 

p. Paweł Bukowski zwrócił uwagę, że co roku dopomina się o tablicę informacyjną. Proponował sprawę 
tę skonsultować z gminami. Może poprzez tablicę powiatową promować wszystkie gminy. 

 
Ad. 10. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że 17 lutego w Piszu koszykarki z Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących wygrały półfinałowy turniej wojewódzki i zagrają w finale. 
p. Elżbieta Góralska przekazała radnym zaproszenie Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

oraz Nidzickiego Ośrodka Kultury na Koncert Galowy XXXIII Festiwalu Poezji, Prozy i Piosenki 
Francuskiej, który odbędzie się 25 marca br. o godz. 16:00. 

p. Bogdan Malinowski dodał, że Ogólnopolski Konkurs Recytatorski Poezji i Prozy 
Frankofońskiej  
odbędzie się 3 czerwca br. 

p. Paweł Bukowski w imieniu Nidzickiego Ośrodka Kultury oraz Parafii Miłosierdzia Bożego 
zaprosił wszystkich obecnych na koncert „Janusz Yanina Iwański-przeboje Krzysztofa Klenczona”, 
który odbędzie się w dniu 8 marca br. na Zamku z okazji Dnia Kobiet. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Rady o godz. 15:03 zamknęła XXIX sesję 
Rady Powiatu w Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:   

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwiOyu6quNXSAhWLXSwKHUShAEwQFggjMAA&url=http%3A%2F%2Fnidzica.wm.pl%2F364291%2C34-Ogolnopolski-Konkurs-Recytatorski-Poezji-i-Prozy-Frankofonskiej-im-Jerzego-Lisowskiego.html&usg=AFQjCNHOS-5EAQ9OoNCCSfjpl5RcvGSx8Q&cad=rja
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwiOyu6quNXSAhWLXSwKHUShAEwQFggjMAA&url=http%3A%2F%2Fnidzica.wm.pl%2F364291%2C34-Ogolnopolski-Konkurs-Recytatorski-Poezji-i-Prozy-Frankofonskiej-im-Jerzego-Lisowskiego.html&usg=AFQjCNHOS-5EAQ9OoNCCSfjpl5RcvGSx8Q&cad=rja

